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Plats och tid Stadshuset, sammanträdesrummet Köpmannen, plan 4, kl. 16.30 – 18.10 samt  

18.40 – 19.20.   

Deltagande Beslutande Ersättare 

 Kaj-Eve Enroth (FP) 

Maria Hjärtqvist (S)  

Tommy Westerberg (C) 

Lars-Ove Källman (M) 

Anna Bergman (M)  

Lars Enander (S) ersätter Sture Larsson (S)  

Ann-Marie Storm (S) 

Rolf Carlsson (KD) 

Karin Malmsten (M) 

Jörgen Frödélius (S)  

Tomas Frändén (S)  

 

 

 

Övriga deltagande Karin Sköld, Tf. avdelningschef 

Erik Kvarnling, sekreterare 

Camilla Källerman, ekonom 

 

 

 

Utses att justera Lars-Ove Källman (M)  

Justeringens  
plats och tid Fritidskontoret 

Underskrifter  

Sekreterare  

 ....................................................................  

Paragrafer 

174- 184 
 

 Erik Kvarnling   

Ordförande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Kaj-Eve Enroth  

Justerande  

 ..................................................................   .................................................................  
 Lars-Ove Källman (M)  

 

ANSLAG 
Protokollet är justerat 

 

Organ Fritidsnämnden 
Sammanträdesdatum 2010-06-22 
Justeringsdatum 2010-06-29 Överklagningstid t o m           2010-07-20 
Förvaringsplats 
för protokollet Stadshuset, Fritidskontoret 
Underskrift  ....................................................................  

 Erik Kvarnling  

 



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Fritidsnämnden 2010-06-22 3/16 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

FRN § 174  

Muntlig information 

Beslut 

Informationen godkänns. 

Bakgrund 

Information från Karin Sköld. 

 

 Fritidschef/arenachef/ekonom. 

 

 Friskvårdens dag, 5 sept.  

 

 Skuldläget för föreningar. 

 

 Skövde HF/Idrottshallen. 

 

 Lövsjötorp. 

 

 Friidrottshall, lokalstyrgruppen, skrivelse föreningen. 

 

 Billingehov, 23 augusti.  

 

 Idrottsgalan 2011. 

 

 EM-kval, landskamper Södermalms IP, 11 & 16 sept. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  Sida 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 

Fritidsnämnden 2010-06-22 4/16 

 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 

    

 

FRN § 175 Dnr 08.21.020 

Ekonomisk uppföljning 

Beslut 

Den ekonomiska uppföljningen godkänns och läggs till handlingarna. 

Bakgrund 

Förvaltningsekonom Camilla Källerman redovisar ekonomisk uppföljning för maj 

2010. 

Handlingar 

Ekonomisk uppföljning maj 2010. 
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FRN § 176 Dnr 10.13.020   

Investeringsbehov 2012-2016 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar om att prioritera följande investeringsbehov: 

Förändringar 2011-2013: 

2012: Nytt idrottsgolv Stöpenhallen. I dåligt skick för föreningsverksamhet. 

Stöpenhallen är skolidrottssal som ligger under skolförvaltningen. I enlighet med 

överenskommelse mellan skolförvaltningen, fritidsförvaltningen och tekniska 

förvaltningen lyfter fritidsnämnden de investeringar som behövs för 

föreningverksamhet i skolans lokaler. 

 

Investeringsbehov 2014-2016: 

1. Friidrottshall/kombihall, multiarena för flera idrotter och skola/utbildning. 

Friidrotten har idag små möjligheter att bedriva bra träningsverksamhet, 

friidrotten är en stor sport i Sverige och i Skaraborg finns ingen ordentlig 

tränings/tävlingsarena. Flera andra sporter som bla gymnastik, dans, 

klättring m.m. skulle också kunna få behoven tillgodosedda. Samtliga 

kommunens stora inomhushallar fylls kvällstid och helger med förenings-

verksamhet, många upplever det som svårt att få tider, men framförallt 

ändamålsenliga lokaler.  Flera alternativ finns för placering av en 

kombihall, däribland kavelbroområdet och Stallsiken, men en ytterligare 

utredning av tänkbar placering är viktig att göra. 

2. ( Ytterligare isyta vid billingehov ) 

Tänkt som icke kommunal investering men med driftsbidrag. 

Skövde IK har gjort en förstudie av hur en träningshall för 

hockey/konståkning kan dockas till Billingehov. Föreningen har lämnat in 

en utredning till kommunen där man tänker sig att föreningen står för 

byggandet och att kommunen ger ett driftsbidrag till den nya ishallen. 

3. Omklädningsrum/parkering vid Claesborgs IP. 

Våmbs IF, som bedriver verksamhet på Claesborgs IP, har en av 

kommunens största ungdomsverksamhet med både flick- och killfotboll. 

På anläggningen finns det inte tillräckligt med omklädningsrum för att 

barnen ska kunna byta om där, utan flera lag får byta om hemma. I och 

med den stora ungdomsverksamheten behövs bättre parkeringsmöjligheter. 

Idag är det väldigt trångt och parkeringsplatsernas utformning gör att bilar 

och cyklar korsar varandras vägar. Förslag på ny parkering finns 

framtaget. 
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FRN § 176     Dnr 10.13.020   

Fortsättning Investeringsbehov 2012-2016 

 

4. Förlängning av slalombacke 

Som ett andra steg i utvecklingen av slalombacken behövs även en 

förlängning som tilltalar en betydligt större målgrupp. En förlängning 

möjliggör även tävlingar för föreningslivet. 

5. Byte av armaturer, elljusspår 

Motionsspåren som är belysta har idag armaturer för qvicksilver. Dessa 

behöver ersättas med armaturer för halogenlampor. 

6. Södermalms IP, ny ståplatsläktare  

Idag finns en gammal ståplatsläktare på Södermalms IP. Läktarens 

kondition är inte den bästa och behöver på några års sikt bytas ut. Även för 

att klara förbundskrav för superettan behövs en ny läktare. Beroende på 

idrottsliga prestationer kan ett byte bli en mer akut fråga och tvingas 

hamna tidigare i tidsplanen. 

7. Ytterligare plan/omklädning vid Lillegårdens IP. 

Fotbollsverksamheten på Lillegården växer, samtidigt som andra sporter 

också ökar sin verksamhet (baseboll och amerikansk fotboll). Idag 

används KSS-planen, Fjärilsplanen och Volvos gräsplan vid Karstorp som 

kompletterande planer. Det behövs ytterligare en plan för verksamhet och 

då bör det ur ekonomisk och användarmässig synvinkel vara en 

konstgräsplan. Även omklädningsmöjligheter behöver förbättras med fler 

omklädningsrum. 

Yrkande 

S-gruppen yrkar på liggande tjänstemannaförslag. Ordförande ställer liggande 

förslag mot de borgerligas förslag och finner att nämnden beslutar enligt de 

borgerligas förslag ovan. 

Tommy Westerberg (C) avstår från att delta i beslutet. 

Bakgrund 

Fritidsnämnden har tidigare prioriterat investeringar för tiden 2011-2013. Bland 

dessa finns bland annat kultomten, friidrottshall, utveckling slalombacken och 

byte av köldmedium vid bandybanan. I majoritetens budgetförslag finns tre av 

dessa med inför 2011. Varje nämnd ska senast i juni månad besluta om vilka 

investeringar som man vill lyfta fram för perioden 2014-2016, samt om det skett 

några förändringar sedan den tidigare prioriteringen gjordes för 2011-2013.  
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FRN § 176     Dnr 10.13.020   

Fortsättning Investeringsbehov 2012-2016 

Nämndens beslutade investeringsbehov ska överlämnas till lokalstyrgruppen 

senast 1 augusti för vidare beredning. 

När nämndens ramanalys gjordes i januari 2010, fanns inte stöpenshallens golv 

med. Det beror på att det tidigare varit otydligt vem som ansvarar för att lyfta 

behov i skolans lokaler och som används för föreningsverksamhet. 

Handlingar 

 

Tjänstemannaförslag. 

Delges 

Kommunstyrelsen 

Lokalstyrgruppen 

Förvaltningschef, tekniska förvaltningen 
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FRN § 177     Dnr 07.20.009 

LQ-strategtjänst 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att avsätta medel för delfinansiering av ungdoms-

strategtjänsten i internbudgeten för 2011 med 75 tkr. 

Bakgrund 

Den 18 januari 2010 ställde sig LQ-politik bakom förslaget att projektanställa en 

Utredare/Utvecklingsstrateg för ungdomsfrågor. Tjänsten skall placeras direkt 

under kommunstyrelsen i KS-stab och är tidsbegränsad till 31 dec 2010. Dess 

huvuduppgift är att under 2010 utarbeta förslag på ett gemensamt 

ungdomspolitiskt program samt att samordna de tre LQ-grupperna; arbete, ledning 

och politik. Under våren har en rekrytering genomförts och projekttjänsten 

tillträdes den 1 juni 2010. Under 2010 tas medel från ungdomsmiljonen för att 

finansiera denna tjänst.  

LQ:s ledningsgrupp föreslår att tjänsten tidsbegränsas till 2011. 

LQ:s politikergrupp har kommit överens om att finansiering av tjänsten 2011 ska 

fördelas mellan de olika nämnderna.  

Under 2011 ska tjänsten utvärderas och beslut tas om fortsättning eller avveckling 

av tjänsten. Om tjänsten permanentas görs en ramjustering i budget 2012. 

Nedan beskrivs fördelningen 

Kostnad: 

Tjänst:    510’ 

Administrativa kostnader: 35’ 

Verksamhetsmedel:  50’ 

Totalt:    595’ 

Förslag på kostnadsfördelning 

Fritidsförvaltningen:   75’ 

Kulturförvaltningen:   75’ 

Skolförvaltningen:   155’ 

Socialförvaltningen:  85’ 

Utbildningsförvaltningen: 155’ 

Totalt:    545’ 

Folkhälsorådet stödjer under 2010 och 2011 med 50’ i Verksamhetsmedel. 
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FRN § 178 Dnr 06.43.009 

Entréavgift Arena Skövde 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar följande:  

För elever i förskoleklass, grundskola, särskola, fritidshem och gymnasium gäller 

från och med höstterminen 2010, 35 kr/elev i entreavgift på Arena Skövde Bad för 

motionsim under skoltid.  

Priset gäller ej lov och studiedagar. 

Bakgrund 

Tidigare har skolförvaltningen och utbildningsförvaltningen haft en lägre 

entréavgift för elevbad. I och med återinvigningen av Arena Skövde Bad 

förändrades prisbilden och tidigare rabatter togs bort. Både skolförvaltningen och 

utbildningsförvaltningen har påtalat ett behov av en billigare entré för 

undervisning i badet.  

För att den lägre avgiften ska gälla har fritidsförvaltningen satt rutiner som ska 

följas: 

Skol-, och utbildningsförvaltningens personal är ansvarig för de elever som vistas 

i bassängen och i övriga delar av badet under badtiden. Ansvarig medföljande  

lärare/ledare skriver varje gång på en ansvarsförbindelse. Ansvarsförbindelsen är 

dessutom underlag för faktura. 

Lärare/ledare samlar klassen vid receptionen, delar ut tags och talar om vilka  

ordningsregler som gäller och går in gemensamt med eleverna. 

Bad ska i möjligaste mån bokas minst en vecka i förväg. Om det inte är förbokat 

har inte fritidsförvaltningen förberett ankomsten, vilket innebär eventuell kö i 

receptionen. 

Delges 

Skolförvaltningen 

Utbildningsförvaltningen 
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FRN § 179  

Bidrag, Skövde muslimska kulturförening  

Beslut 

Nämnden beslutar att återremittera ärendet för att förvaltningen ska begära in 

föreningens stadgar. 

Yrkande 

S-gruppen yrkar på liggande tjänstemannaförslag. Ordförande ställer liggande 

förslag mot de borgerligas förslag och finner att nämnden beslutar enligt de 

borgerligas förslag ovan.  

 

Bakgrund 

Fritidsnämnden har för sina bidrag antagna bidragsbestämmelser. I dessa 

bestämmelser framgår vilka kriterier en förening måste nå upp till för att vara en 

bidragsberättigad förening. Uppfyller föreningen delvis kriterierna kan nämnden i 

ett särskilt beslut godkänna föreningen som bidragsberättigad. 

I bidragsbestämmelserna framkommer att huvuddelen av medlemmarna i en 

förening ska vara bosatta i Skövde kommun. Skövde muslimska kulturförening 

uppfyller inte det kravet, men uppfyller andra krav som ställs.  

Bidrag betalas endast ut för medlemmar bosatta i Skövde kommun, och för övrigt 

i enlighet med bestämmelserna.  

Handlingar 

 

Tjänstemannaförslag 

Delges 

Skövde muslimska kulturförening.  
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FRN § 180 

Allmänhetens åkning, Billingehov 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att den ordinarie tiden för allmänhetens åkning på stora 

isytan i Billingehov på torsdagar utgår under säsongen 2010/2011. Tiden kommer 

att fördelas ut mellan Skövde IK och Skövde KK. 

Bakgrund 

 

Fritidsförvaltningen har haft möte med representanter från Skövde IK och Skövde 

KK som anser att tiden på torsdagar kl. 15.00-16.30 ska utgå. Fritidsförvaltningen 

anser att detta är befogat, då tiden används till största delen av föreningarnas egna 

ungdomar.  

Delges 

Skövde IK 

Skövde KK  
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FRN § 181 Dnr 06.43.009    

IFK Skövde HK, matchhyra 2010/2011 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att IFK Skövde HK får en ändrad matchavgift i Arena 

Skövde under säsongen 2010/2011 till 150 NT/match, inkl. VIP-balkong. 

Yrkande 

S-gruppen yrkar på liggande tjänstemannaförslag. Ordförande ställer liggande 

förslag mot de borgerligas förslag och finner att nämnden beslutar enligt de 

borgerligas förslag ovan. 

Bakgrund 

IFK Skövde HK önskar få matchhyran i Arena Skövde sänkt under säsongen 

2010/2011. Föreningen har träffat tf avdelningschef och tf fritidschef och 

redogjort för sina förutsättningar. Föreningen önskar tillfälligt en lägre matchhyra. 

Publiksnittet för IFK har minskat senaste året. Fritidsnämnden ändrade taxorna för 

matchhyror 2009, från hyror baserade på publiksnitt till fasta priser. Jämförelse 

har gjorts med andra kommuner vad gäller matchhyra för elitseriematcher i 

handboll (herrhandboll). Skillnaderna i matchyror är svårjämförbara eftersom 

förutsättningarna/regelverken skiljer sig mycket mellan kommunerna, men 

Skövde är en av de kommuner som tar ut högre avgift. 

Handlingar 

 

Tjänstemannaförslag. 

 

 

Delges 

IFK Skövde HK 

Förvaltningsekonom 
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FRN § 182 

 

Beslutsattestanter 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att utse Karin Sköld till beslutsattestant för 

fritidsnämndens samtliga konton för perioden 2010-06-30 – 2010-07-31. 

Fritidsnämnden beslutar att utse Karl Alexanderson till beslutsattestant för 

fritidsnämndens samtliga konton för perioden 2010-06-30 – 2010-07-31. 

Fritidsnämnden beslutar att utse Stefan Herre Eriksson till beslutsattestant för 

fritidsnämndens samtliga konton med start 2010-08-01. 

Fritidsnämnden beslutar utse Malin Harnesk till beslutsattestant för 

fritidsnämndens samtliga konton med start 2010-08-10 – 2011-12-15. 

Bakrund 

2010-08-01 får fritidsnämnden ny förvaltninsgchef. Fram till dess måste Karin 

Sköld och Karl Alexanderson vara beslutsattestanter förfritidsnämndens konton.  

Vikarierande förvaltningsekonom från 2010-08-10 – 2011-12-15 med anledning 

av föräldraledighet. 
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FRN § 183     Dnr 10.06.000 

 

Delegationsbeslut 

Beslut 

 

Anmälda delegationsbeslut godkänns och läggs till handlingarna. 

Bakgrund 

Beslut som fattas med stöd av delegationsrätt anmäls till fritidsnämnden. 

Anmälda delegationsbeslut: 

Förvaltningsekonom 

2010-05-19  Utbetalning av verksamhetsbidrag      4 200:- 

2010-05-31  Utbetlaning av verksamhetsbidrag      5 980:- 

   Utbetalning av lokalbidrag       6 500:- 

2010-06-01  Utbetalning av verksamhetsbidrag  104 520:- 

   Utbetalning av lokal/anläggningsbidrag 392 435:- 

   Utbetalning av ledarutbildningsbidrag     4 420:- 

   Utbetlaning av driftsbidrag bygdegårdar   28 187:- 

   Utbetalning av subv. lokalupplåtelse      11 745:- 

2010-06-07  Utbetalning av verksamhetsbidrag      2 509:- 

2010-06-09  Utbetalning av verksamhetsbidrag    19 071:- 

   Utbetalning av ledarutbildningsbidrag     4 420:- 

   Utbetalning av lokalbidrag       6 500:- 

2010-06-10  Utbetalning av anläggningsbidrag  304 200:- 

2010-06-15  Utbetalning av driftsbidrag bygdegårdar   18 000:- 

         912 687:- 
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FRN § 183     Dnr 10.06.000 

Fortsättning delegationsbeslut 

Handlingar 

Delagationsbeslut förvaltningsekonom 2010-06-08. 
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FRN § 184      

 

Meddelandeärenden 

Beslut 

Följande meddelandeärenden godkänns och läggs till handlingarna. 

Kommunstyrelsen 
Protokollsutdrag 2010-06-07 

§ 111 – Avveckla all solarieverksamhet i fastigheter som ägs eller hyrs av Skövde 

kommun. KS beslutar att avveckla all solarieverksamhet i fastigheter som ägs 

eller hyrs av Skövde kommun med hänvisning till de föreliggande hälsorisker som 

Strålsäkerhetsmyndigheten redogjort för. 

 

Protokollsutdrag 2010-05-17 

§ 97 – Kvartalsrapport, kvartal 1 2010. Kommunstyrelsen beslutar att godkänna 

kvartalsrapporten för Skövde kommun.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Protokollsutdrag 2010-05-19 

§ 145 – Samverkan med Näringslivsforum. Kommunstyrelsens arbetsutskott 

beslutar anta överenskommelsen med Näringslivsforum att gälla tills vidare.  

 

Kommunfullmäktige 
Protokollsutdrag 2010-05-31 

§ 58 - Medborgarförslag om ändring av lekplats vid Morkullevägen. 

Kommunfullmäktige bifaller medborgarförslaget och tekniska nämnden får i 

uppdrag att genomföra förslaget. 

§ 69 – Valärende. Kommunfullmäktige beslutar välja Anna Bergman (M) till ny 

ledamot i fritidsnämnden samt Karin Malmsten (M) till ny ersättare. 

 

Protkollsutdrag 2010-05-03 

§ 46 – Årsredovinsing 2009. Kommunfullmäktige beslutar att godkänna 

resultatregleringen för nämnderna.  

 

Skrivelse från Skövde AIK angående konstgräsplan 

Skövde AIK har inkommit med en skrivelse angående önskemål om en ny 

konstgräsplan på Lillegården. Fritidskontoret har besvarat skrivelsen.  

  

Skrivelse från Svenska Friidrottsförbundet angående friidrottshall 

Svenska Friidrottsförbundet har inkommit med en skrivelse till Skövde kommun 

angående ny friidrottshall. Skrivelsen är inte besvarad. 

 

Skrivelse från IFK Skövde HK angående matchläggning på söndagar 

IFK Skövde HK har inkommit med en skrivelse angående fördelning av 

ungdomsmatchtider på söndagar. Skrivelsen är besvarad.    


